SADDLEBACK NOTES

FAITHFULNESS AND FRUITFULNESS

Transferring Trust, Part 4
Pastor Reward Sibanda
June 17–18, 2023

PURPOSE, POSITION, PROVISION

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • •				
"Then God said, 'Let Us make man in Our image, according to Our likeness; let them have dominion over the fish of the sea, over the birds of the air, and over the cattle, over all the earth and over every creeping thing that creeps on the earth.' So God created man in His own image; in the image of God He created him; male and female He created them. Then God blessed them, and God said to them, 'Be fruitful and multiply; fill the earth and subdue it; have dominion over the fish of the sea, over the birds of the air, and over every living thing that moves on the earth.' And God said, 'See, I have given you every herb that yields seed which is on the face of all the earth, and every tree whose fruit yields seed; to you it shall be for food."				
Genesis 1:26-29 (NKJV)				
00110010 1120 20 (111017)				
"Pay careful attention to your own work, for then you will get the satisfaction of a job well done, and you won't need to compare yourself to anyone else. For we are each responsible for our own conduct."				
Galatians 6:4-5 (NLT)				
Fruitfulness brings God				
2. POSITION: If I am faithful, where I am,				
l will be fruitful.				

"I am the vine, you are the branches. He who abides in Me, and I in him, bears much fruit; for without Me you can do nothing. If anyone does not abide in Me, he is cast out as a branch and is withered; and they gather them and throw them into the fire, and they are burned. If you abide in Me, and My words abide in you, you will ask what you desire, and it shall be done for you. By this My Father is glorified, that you bear much fruit; so you will be My disciples."

John 15:5-8 (NKJV)

SADDLEBACK NOTES

3. PROVISION: In Christ, and in my assignment, I have all things.

"Grace and peace be multiplied to you in the knowledge of God and of Jesus our Lord, as His divine power has given to us all things that pertain to life and godliness, through the knowledge of Him who called us by glory and virtue, by which have been given to us exceedingly great and precious promises, that through these you may be partakers of the divine nature, having escaped the corruption that is in the world through lust."

2 Peter 1:2-4 (NKJV)

Why don't I see this reward?			
Is my perspective the problem?			
There are two primary filters or lenses for our perspective:			
and			

- Is my perspective about me or millions?
- Is my perspective about mooch or master?
- Is my perspective about poverty or plenty?



To get a FREE copy of e-book "Money Habits: Four Ways to Win Financially", or to take the 90-Day Trust Challenge, scan the QR code.

1. fruitfulness 2. glory 3. planted 4. faith 5. fear

saddleback.hk saddleback.hk

SADDLEBACK NOTES

忠誠與成果

信心轉託(四) 士班達牧師 2023年6月17-18日

目的、位置、供應

1.	目的:	你的目的是要有	

「神說:『我們要照着我們的形像‧按着我們的樣式造人‧使他們管理海裏的魚、空中的鳥、地上的牲畜和全地‧並地上所爬的一切昆蟲。』神就照着自己的形像造人‧乃是照着他的形像造男造女。神就賜福給他們‧又對他們說:『要生養眾多‧遍滿地面‧治理這地;也要管理海裏的魚、空中的鳥‧和地上各樣行動的活物。』神說:『看哪!我將遍地上一切結種子的菜蔬‧和一切樹上所結有核的果子‧全賜給你們作食物。』」

創世記 1:26-29 (和合本)

「你們在自己所做的事上要小心謹慎,這樣你們就會因自己做得好而感到滿足,而且不需要跟他人比較。我們每個人都要為自己的行為負責。」

加拉太書 6:4-5 (新普及譯本)

• 結果實是為了_____上帝

「我是葡萄樹‧你們是枝子。那些住在我裏面的‧我也住在他們裏面‧他們就多結果子。因為離開了我‧你們就做不了甚麼。不住在我裏面的‧要像無用的枝子被丟掉‧枯乾以後就被人堆起來用火燒掉。但你們若住在我裏面‧我的話也住在你們裏面‧無論你們想要甚麼‧都可以祈求‧而且必定蒙應允!你們多結果子‧就是我真正的門徒‧我父也因此得到極大的榮耀。」

約翰福音 15:5-8 (新普及譯本)

SADDLEBACK NOTES

3. 供應: 在基督和我的任務中, 我擁有一切

「願恩惠、平安因你們認識神和我們主耶穌‧多多地加給你們!神的神能已將一切關乎生命和虔敬的事賜給我們‧皆因我們認識那用自己榮耀和美德召我們的主。因此‧他已將又寶貴、又極大的應許賜給我們‧叫我們既脫離世上從情慾來的敗壞‧就得與神的性情有分。」

彼得後書 1:2-4 (和合本)

為何我看不到這個賞賜?

我的觀點是問題所在嗎?

我們的觀點有兩個主要的鏡頭或濾網:

和

- 我的觀點是關於我,還是數百萬人?
- 我的觀點是關於寄生蟲,還是主人?
- 我的觀點是關於貧窮,還是富足?



免費獲得電子書《金錢習慣:四大理財致勝之道》,或參與「90日信心挑戰」,請掃描二維碼

1. 成果 2. 榮耀 3. 安置 4. 信心 5. 恐懼

saddleback.hk

saddlehack.hk